
 

            PROTOKOLL                            

Protokoll fört vid styrelsemöte för Alliansen Borgstena/Tämta Allhall. 

Datum: 17 juni 2015 

Närvarande: Sauli Hakkarainen’, Bosse Melvås, Herbert Eriksson, Anders 
Glemfelt, Carina Lundin och Charlotte Henriksson  

§1 
Mötet öppnas Sauli hälsade oss välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§2 
Fg protokoll Inget att notera  

§3 
Ekonomi Fortsatt god. 
 Räntan är omförhandlad och sänkt med drygt 1%-enhet. 
  
§4 
Tillbyggnad Vi har fått vårt bygglov godkänt. 
 Anders har ansökt om ett byggnadslån hos Borås stad. Vi får 
 besked i augusti-september. 
 Vår ambition är att komma igång med tillbyggnaden under  
 hösten. Hur mycket hjälp kan vi få av våra ägandeföreningar till 
 det praktiska arbetet? 
 Vi skickar ut ett info-/uppdragsmail under augusti till alla på  
 ”Saulis maillista” med information om bygget och anmälan till 
 arbetslagen.     
  
§5 
Uthyrning Drillen tränar extra under juli-augusti. 
 Än så länge finns det inget intresse att hyra hallen under O-

ringen. Charlotte kontaktar kansliet och gör mer reklam för 
hallen.  

§6 
Gymmet Allt funkar bra.  

§7 
Städning under Vi delar på ansvaret av tillsynen av hallen under sommaren. 
sommaren v 26 Caroline   v 30 Charlotte 
 v 27 Sauli   v 31 Bosse 
 v 28 Anders   v 32 Herberg 
 v 29 Herbert 
   



§8 
Övriga frågor Inga övriga frågor. 
  
§9 
Nästa möte Nästa sammanträde är den 7 september kl 18.30 i Allhallen. 

Charlotte fixar fika. 

 Vid protokollet.: Justeras: 

 Carina Lundin Sauli Hakkarainen 
 Sekreterare Vice ordförande 


